

OBAVEZA	POSTOTAK	IZNOS	NAPOMENA
KOMORSKI DOPRINOS		34,2 EUR/kvartalno	* plaća se kvartalno * obrtnik koji se prvi puta upisuje u obrtni registar oslobođen je plaćanja za prve dvije godine rada
POREZ NA DOHODAK (Grad Zadar)	20% i 30% (ovisno o prijavljenom dohotku)	plaća se nakon proteka 1. godine poslovanja	plaća se nakon proteka 1. godine poslovanja
POREZ NA POTROŠNJU	Ovisno o gradu max 3%		*samo ugostitelji plaćaju
TURISTIČKA ČLANARINA	I - 0,14212 II - 0,11367 III - 0,08527 IV - 0,02842 V - 0,01705	Ovisno o skupini u koju djelatnost spada	*plaća se tek na kraju prve godine po poreznoj prijavi a dalje po utvrđenom predujmu
DOPRINOSI ZA OBRTNIKA	osnovica za 2026. g.	1.295,45 EUR	
mirovinsko osiguranje	20%	259,09 EUR	
zdravstveno osiguranje	16,5%	213,75 EUR	
UKUPNO	36,50%	472,84 EUR	
DOPRINOSI ZA OBRTNIKA koji plaća porez paušalno	Osnovica za 2026.	797,20 EUR	
mirovinsko osiguranje I. stup	15%	119,58 EUR	
mirovinsko osiguranje II. stup	5%	39,86 EUR	
zdravstveno osig.osnovno	16,5%	131,54EUR	
UKUPNO mjesečno	36,5%	290,98EUR	
„DOBITAŠI“ obveznici poreza na dobit	Osnovica za 2026.	2.192,30 EUR	
mirovinsko osiguranje I. stup	15%	328,85 EUR	
mirovinsko osiguranje II. stup	5%	109,62 EUR	
zdravstveno osig.osnovno	16,5%	361,73 EUR	
UKUPNO mjesečno		800,20 EUR	